

- Name : Shaimaa Gomaa Hassen Sayed

- **Birth Date** : 3/12/1979.

- Nationality : Egyptian.

- Tel. No. : 088-2365799.

- **Mobile No.** : 01553688793

- Address : Assuit, Al-arbeen City.

- Work address : Faculty of Nursing, Assiut University

-Current job : Assisant Professor Of Obstetrics and Gynecological Nursing, Faculty of Nursing,

Assiut University. - Editoral board of MAT Journal

Item	Account			
1.Academic Email	shaimagomaa@aun.edu.eg			
2.Google Scholar Account	https://scholar.google.com/citations?user=pJcm2WMAAAAJ&hl=en			
3. Egyptian knowledge Bank (if present)	https://www.ekb.eg/web/guest/home			
4.Research Gate Account	https://www.researchgate.net/profile/Shaimaa Gomaa4			
5.Another Account	https://publons.com/researcher/4254866/shaimaa-gomaa-hassen/			
	Web of Science Researcher ID AAF-5990-2021 linkedin.com/in/shaimaa-gomaa-31217013b Google Account: drshaimaa48@gmail.com			

Qualifications:

B.A: in Nursing 2000-2001.

M.A: in Obstetrics& Gynecological nursing (2008).

PhD: in Obstetrics& Gynecological nursing (2013).

Language: Excellent command of English. National TOEFL Course.

- التي عنوان رسالة الماجستير: دراسة على غشاء البكارة لتحديد نسبة كل نوع من أنواعة و الاصابات التي تحدث لة و تقييم معلومات طالبات كلية التمريض و التربية عن ة
 - الخبرات السابقة الدكتوراه: وسائل منع الحمل الطارئة لمساندة الرضاعة الطبيعية كوسيلة لتنظيم الاسرة الخبرات السابقة
- Previous Teaching Staff at AlGhad Colleges Al-Qassim/ female Branch (from September 2015–May 20200

[Job responsibilities in Al] Teaching of Reproductive Health Nursing, child for level 6,

- Teach principles of learning and HE level 7
- Teach Community Health Nursing for level 8
- Teach PATIENT care for level 3 in Radiological Department
- The head of Nursing Department at AlGhad Colleges Al-Qassim/ female Branch (from September 2015- May 20200
- Supervisor nurse in the Operating room, Ob/Gyn. Department, Assiut University Hospitals for two years (clinical instructor training).
 - 井 تدريس مادة)تمريض نساء وتوليد- مقدمة في العملية التعليمية(الفرقة الثالثة من 2012: 2015 جامعة اسيوط
 - 💠 عضو بلجنة المختبرات و المعامل
 - 🚣 عضو كنترول الفرقة الأولى 2013-2014 بكلية التمريض
 - 井 عضو لجنة امتحان و تصحيح مادة) تمريض نساء وتوليد- مقدمة في العملية التعليمية(الفرقة الثالثة
 - 井 منسق الجودة بالقسم 2013: 2015
 - 👃 عضو بالمعيار السادس) الموارد المالية (بمشروع التطوير المستمر و التأهيل للاعتماد
 - 井 عضو بلجنة التقييم المستمر للفاعلية التعليمية
 - 井 المشاركة في مشروع الفارابي بكلية التمريض
 - 井 عضو بلجنة الاختبارات الشخصية والتصحيح للطالبات الجدد المرشحات للقبول بكلية التمريض
 - الإشراف على الماجستير) التدريب العملى (جزء ثان 2014-2015 الإشراف على الماجستير) التدريب العملى (جزء ثان 2014-2015 الإشراف على الماجستير
 - ♣ عضو كنترول الفرقة الأولى للمعهد الفنى للتمريض 2013-2014 ♣ عضو كنترول الفرقة الأولى 2014-2014 بكلية التمريض ♣ عضو بنقابة مهنة التمريض المصرية
 - 👍 عضو برابطة المراة
- المشاركة بشروع مصر الخير بمحاضرة تحت عنوان:) المهارات الأساسية في حجرة النفاس للأم والطفل و عيادات تنظيم الأسرة

- 井 رائد علمي بوحدة الريادة العلمية والدعم الطلابي 2013: 2015م
- لورة تدريبية بعنوان ادارة و متابعة وتفييم المشروعات في اطار مشروع تحسين حالة الرعاية الصحية الاساسية بابنوب في الفترة من 6/20: 2010/6/18
 - المشاركة في الملتقى القمى الأول لطلاب كليات التمريض بالجامعات المصرية تحت شعار) القوة في وحدتنا (في الفترة من 1/30 حتى 2015/2/3م) لجنة الاعلام و التوثيق (للله عنوان عنوان عنوان عنوان عنوان المسترية الإعلام و التوثيق التوثيق المسترية المسترية

(Advances in Obstetrics & Gynecololgical Nursing)

- المشاركة في البرنامج التوجيهي لطلاب الامتياز)عملي و نظري (
 - دورة الغة الانجليزية

English National TOFEL Course •

ICDL •

• الدورة التدريبية على أصول التدريس العامة والخاصة) إعداد المعلم الجامعي (.

Conferences, Seminars	and Training			
Activities				
title of Participation	Туре	Location	Date	Organizing Party
mechanisms of using the Saudi Digital Library for employees of Al-Ghad International Colleges Workshop about how to write better tests:	Colleges	Colleges/ Qassim	17/4/2017	• AlGhad Colleges Al- Qassim/ female Branch (online) AlGhad Colleges Al-Qassim/ female Branch
Workshop about self efficacy	Teaching Staff of AlGhad Colleges		11/4/2017	AlGhad Colleges Al-Qassim/ female Branch
Workshop about how to read a scientific article	Teaching Staff of AlGhad Colleges		15/3/2017	AlGhad Colleges Al-Qassim/ female Branch
5 th Innovation in critical care Nursing SYMPOSIUM	5 th Innovation	Alqassim buraidah	6-7 January,2016	Prince Sultan Cardiac Center

I	Title of conference	Location	Date	Organizing Party
---	---------------------	----------	------	------------------

Digital Transformation Technologies in Light of the		13/4/2021	Academic &Researcher
Corona Era Strategic Planning	Zoom Application WEBEX	20 /2/2021	(IFAD) Faculty of Nursing,
Strategie Frammig	WEELT	20/2/2021	Assiut University
Second National Scientific Maternity, Gynecology &Obstetrics Nursing conference New horizons towards maternity and Obstetrics Nursing	zoom	1/4/2021	Faculty of Nursing- Port Said University
Plagiarism and Paraphrasing	Faculty of Nursing, Assiut University	2021	Quality assurance unit
Microsoft Team	Faculty of Nursing, Assiut University	2021	Quality assurance unit
Online webinar (Peer Review process and Causes of Manuscript Rejection)	Helwan University	6/3/2021	Online webinar
Uploading the courses on Moodle Program	Faculty of Nursing, Assiut University	22/10/2020	IT UNIT Faculty of Nursing
Online Team	Faculty of Nursing, Assiut University	12/10/2020	IT UNIT Faculty of Nursing Assiut University
Research Gate & Google Scholar	Faculty of Nursing, Assiut University	13/10/2020	IT UNIT Faculty of Nursing
Women's Health related Issues	Administrative building, Assiut University	24/2/2020	Maternal &Newborn Health Nursing Department Faculty of Nursing, Assiut University

Publications and papers

جهة النشر/ التاريخ	عنوان البحث باللغة الإنجليزية	عنوان البحث باللغة العربية	الابحاث
IOSR Journal of Nursing and Health Science (IOSR-JNHS) e-ISSN: 2320– 1959.p- ISSN: 2320–1940 Volume 5, Issue 4 Ver. V (Jul Aug. 2016), PP 53- 62 www.iosrjournals.org	Effect of Educational Nursing program on reducing the incidence of Venous Thromboembolism among postpartum women.	تأثير برنامج تعليمي تمريضي على تقليل معدل حدوث الجلطات الوريدية بين السيدات في فترة ما بعد الولادة	بحث رقم (۱)
IOSR Journal of Nursing and Health Science (IOSR-JNHS) e-ISSN: 2320– 1959.p- ISSN: 2320–1940 Volume 5, Issue 5 Ver. VIII (Sep Oct. 2016), PP 27-33 www.iosrjournals.org	Students' Perceptions and Attitude about Automated Assessment and Objective Examination in Faculty of Nursing	إدراك الطلاب واتجاهاتهم عن التصحيح الإلكتروني والاختبار الموضوعي بكلية التمريض	بحث رقم (۲)
The Journal of Maternal-Fetal &Neonatal Medicine, volume 32, 2019-Issue 8 1250-1255 DOI: 10.1080/14767058.2017.1403580	Counseling and in- advance provision of levonorgestrel emergency contraceptive pills decrease the rate of unplanned pregnancy during breastfeeding: a randomized controlled trial	الحمل الطارئ من الليفونورجيسترول يقالان من معدل الحمل غير المخطط له أثناء	بحث رقم (۳)
American Journal of Nursing Research, 2020, Vol. 8, No. 5, 483-494 Available online at http://pubs.sciepub.com/ajnr/8/5/1 Published by Science and Education Publishing DOI:10.12691/ajnr-8-5-1	Attitude and Practice of Egyptian Married Women toward Contraceptive Methods Use as Atrial of Encouraging Campaign "Two Children Enough"	المرأة المصرية	بحث رقم (٤)
Egyptian Journal of Health Care, 2020 EJH Article 39, Volume 11, Issue 4, December 2020, Page 657-669 Document Type: Original Article DOI: 10.21608/EJHC.2020.170639	Differences between the young and older married women regarding their knowledge and beliefs about Cervical Cancer Running Title: Women's perspectives of Cervical cancer.	الفروق بين المتزوجات الأكبر والاصغر سنا من حيث معرفتهن ومعتقداتهن حول سرطان عنق الرحم العنوان الجاري: منظور المرأة لسرطان عنق الرحم	بحث رقم (٥)

	ı			1
Assiut Scientific Nursing Journal Article 1, Volume 9, Issue 24, Winter 2021, Page 1-11 Document Type: Original Article	Effect of Educational Program About Partograph on Maternity Nurses' Knowledge at Qena University Hospital – Egypt	عن البارتوجرام على معلى معلومات ممرضات الأمومة بمستشفى	ئا ^{تو} (
Assiut Scientific Nursing Journal Article 12 Volume 9, Issue 24.0, Winter 2021, Page 116-124 Document Type: Original Article DOI: 10.21608/asnj.2021.64873.1142	Effect of Premarital Orientation Program Regarding Sexual and Reproductive Health: A step to Increase Rural Adolescents' Female Awareness	قبل الزواج على الصحة الجنسية والإنجابية: كخطوه لزيادة وعى المراهقات	ئے ہو کی ہو کی	
International Journal of Novel Research in Healthcare and Nursing Vol. 8, Issue 1, pp: (493-504), Month: January - April 2021, Available at: www.noveltyjournals.com	-Effect of individualized instructions program on new Adolescents and Adults mothers regarding practices of newborn care	الفردية على الأمهات المراهقات الجدد والامهات البالغات فيما يتعلق بممارسات رعاية	ر به ک ک ه ک	

Memberships

- Organization Name: Egyptian Nursing Association 2001-2022
- Organization Name: Egyptian women organization 2001-2022
 - Attended and actively participated in the activities of the third Annual scientific meeting of the Faculty of Nursing, Sohag University 3-4 – 2014.(The role of Faculties of Nursing in the Development of Nursing services in Upper Egypt)
 - 6th international Conference (Advances in Nursing profession
 Education and practice April 6-7th, 2014 presented and participated Helwan University
 - Work shop(The new Issues in Infertility25 March,2014) Faculty of Nursing, Assuit University
 - 2nd Scientific day of Community Health Nursing 1st april 2014 (Nano Technology and Nursing). Faculty of Nursing, Assuit University
 - Attended and actively participated in the activities of the training
 - Second International conference Faculty of Nursing, CairoUniversity(Accreditation and Nursing Education challenges and opportunities, March, 2013)

- 5 th international Scientific Conference (Interdisciplinary Empowering Nursing Performance & Leading Changes (16 contact Hours April 17-18,2013) Faculty of Nursing, Helwan University
- The 12th International Scientific Nursing Conference "Accredited higher Education institutions: Challenges&Strategies" 15- 16 May, 2013, Alexandria-Egypt.
- New rules of promotion and research critique (11 December, 2013) Faculty of Nursing. Assuit University.
- By laws and control Affairs (28 Oct- 2013)
- Work shop(The new Issues in Reproductive Health, 2013) Faculty of Nursing, Assuit University
- course on Objective Structured Clinical Exam (OSCE); February (24-25),2009 Faculty of Nursing, Assuit University
- 27th annual conference on Quality Medical Practice; 28-31 March, 2009 Assuit University
- Work shop in co operation with JHPIEGO Egypt" Effective skill lab teaching skills 'April,
 5/4/2006 Faculty of Nursing, Assuit University
- Work shop in co operation with JHPIEGO Egypt"Introduction of Mastery Learning" Feb 18/2/2006. Faculty of Nursing, Assuit University
- Work shop in co operation with JHPIEGO Egypt"Effective classroom Teaching skills "March 11-12/3/2006. Faculty of Nursing, Assuit University